
Andy & Nadia Argyris  
Diamantoví VPA 
 

Sídlo  

Quebec, Kanada  

Původní profese 

Andy: Majitel obchodu s automobilovou audiotechnikou,  

Nadia: Administrativa, učitelka 

Děti  

Jordan a Zach 
 

Podnikatelský duch  

Zatímco mnozí lidé považují jistotu a předpověditelnost a vyjeté koleje pravidelné pracovní doby za „život“, Andy a 

Nadia Argyris s tím nechtěli mít nic společného. Zatímco většina lidí hledala důvody, proč se spokojit s tím, co je, 

Andy a Nadia hledali výsledky.  

„Hledal jsem podnikatelské příležitosti, zejména proto, že maloobchod, který jsem v té době vlastnil, mi nedával 

výsledky, jaké jsem chtěl,“ říká Andy. Nadia souhlasí. „I já jsem rozhodně hledala, protože jsem věděla, že život mi 

přece musí dokázat nabídnout víc než jenom chození do práce od 9 do 5. Děsilo mě, že povedeme život v 

průměrnosti naplněný nudnou rutinou.“ Přestože jí tento obchod jistě připadal zajímavý, odmítla ho jako něco, co 

zní „příliš dobře na to, aby to byla pravda“.  

„Významné značky partnersky spolupracující s tímto obchodem mu sice v mých očích dávaly důvěryhodnost, ale 

byla jsem skeptická. Naproti tomu Andy byl zcela neutrální:“ „Neviděl jsem na tom nic špatného a řekl jsem si, ‚co 

můžu ztratit?‘“ 
 

Duševní postoj 

Často se říká, že 90 % tohoto byznysu dělá váš duševní postoj. Soustavnost + vytrvalost + železná vůle jsou receptem 

na vítězství – receptem, kterého se Argyrisovi drželi celou cestu až na Diamanta. A co bylo po cestě jejich největší 

překážkou? „Když jsme ten byznys budovali, byli jsme tak zaměření na Diamanta, že si nepamatujeme na žádnou 

překážku, která by stála za řeč!“ říká Andy.  

„Ta nejlepší rada, kterou jsem kdy dostal, přišla od uplina Platiny,“ pokračuje. „Řekl mi, ‚dál osobně sponzoruj, 

dokud ti neřeknu dost.‘ A dodnes mi ještě neřekl dost!“ Andy však zmiňuje dvě věci, které považuje pro vybudování 

svého obchodu za zásadní: „měl jsem k ruce někoho, kdo byl ochoten mě vést,“ a „měl jsem nahrávky, které mi 

dávaly informace a motivaci.“  

Nadia ví, jakou překážkou může být negativní duševní postoj, takže jej vyřadila ze hry ještě předtím, než mohl 

napáchat jakoukoliv škodu. „Zbavit se všech potenciálně negativních vlivů, například televize, bylo strategií, která 

jednoznačně pomohla,“ říká Nadia. „Kdybych se této strategie nedržela, pak kdykoli by mi někdo řekl nebo by se mi 

stalo něco negativního, na každý můj krok vpřed by mě to posunulo o dva kroky zpátky.“ 

Ještě lepší než svoboda 
 

„Mým cílem během prvních pár let bylo pouze udělat Diamanta a dosáhnout svobody,“ říká Andy o svých 

očekáváních na začátku. Jakmile však Diamanta dosáhli, oba objevili sny, které jim přinášely do života mnohem větší 

naplnění, než jaké by jim kdy mohla dát pouze svoboda.  
 

„Pro mě byla důležitou odměnou možnost strávit mnoho času se svým tátou během posledních let jeho života,“ 

přiznává Nadia. „Díky tomuto byznysu jsem měla prostor mámu vozit do nemocnice, aby tam s ním mohla trávit 

dny i večery. Strávili jsme hodně času tím, že jsme si povídali, a byl to krásný způsob, jak se s ním rozloučit.“  
 

„Jako kluk jsem vždy trávil většinu léta na řeckém ostrově, kde žili mí prarodiče,“ vzpomíná Andy. „Můj děda pro 

mě byl jako druhý táta. Za hodně důležité považoval vzdělání, a tak byl zklamaný, když jsem se rozhodl nedokončit 

studium univerzity. Jakmile jsem však vybudoval tento byznys, a on měl možnost z první ruky vidět ten úspěch, 

kterého jsme dosáhli, tak než zemřel, řekl, že je na mě velmi hrdý za to, že jsem dokázal vybudovat něco svého.“ 


